
 

VERKSTADSKLUBBENS TIDNING NR 17B 2001. TISDAG 16 OKTOBER 2001 

 

 

ENKÄT OM DELTAGANDE PÅ KLUBBMÖTET 

DEN 20 NOVEMBER 2001 
 

Som tidigare meddelats kommer Verkstadsklubbens möte för beslut om FA att äga rum på 

ordinarie nomineringsmötet den 20 november. Problemet för klubbstyrelsen är valet av mö-

teslokal. Därför tänker vi ta hjälp av medlemmarna för att ta ett riktigt beslut 

Alternativen är Forum eller Furan. Det finns både för och nackdelar med bägge lokalerna. 

Som möteslokal är Forum det bättre valet, där i princip alla kan följa med på mötet och 

komma till tals på ett bra sätt. Furan är nästan omöjlig som möteslokal, speciellt om det 

kommer ca 500 medlemmar, under sådana förhållande blir vi tvingade att sitta i olika rum, 

det blir svårt att ställa frågor och föra en bra debatt.  

Fördelen med Furan är framförallt närheten till arbetsplatsen. Därför förespråkar företa-

get Furan som våran möteslokal. En annan fördel med Furan är att det troligen kommer 

flera medlemmar till ett sådant möte. För att vi ska kunna försvara valet av Forum som mö-

teslokal krävs det att tillräckligt många kommer på ett sådant möte.  

Därför uppmanar vi dig att svara på nedanstående fråga. 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

 

Kommer du att delta på klubbmötet om det äger rum på 

Forum den 20 november 
 

JA         
 

NEJ, men ja om mötet är i Furan     
 

 

Namn ………………………………  Avdelning ………………. 

 

Svar lämnas senast den 5 november till ditt kontaktombud, gruppstyrelse eller till 

klubbexpeditionen
 


